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Nr. Agendapunt
1. Opening, vaststelling agenda en verslag, mededelingen

- Verslag en agenda worden vastgesteld. 
- Mededelingen:

Kort wordt teruggeblikt op het wilddiner: regio heeft podium gehad voor regiodeal.
2. Begroting regiobudget 2020

Jan Nathan Rozendaal licht onderwerp toe. Hij merkt op het bijzonder te vinden dat 
over de verdeling van middelen van gemeenten wordt besloten in een gremium met 4 
O’s. Hij zou echter graag in een volgende editie meer inbreng van de andere actoren 
inzichtelijk willen maken in de begroting.
Opmerkingen:
- Jelle Weever en Theo Rietkerk geven aan dat dat lastig is; want wat reken je dan 

mee? Inzet in uren, inzet in opleidingen? Zij concluderen dat met relatief weinig 
geld veel wordt gedaan in deze regio. Met recht een slagvaardige maar toch licht 
georganiseerde regio. Andere regio’s hebben vaak veel meer geld ter beschikking en 
bereiken niet meer per definitie. 

- Martijn Dadema vraagt aandacht voor de verantwoording. Kees Praamstra 
antwoordt dat verantwoording is geregeld doordat middelen van de regio zijn 
opgenomen binnen begroting gemeente Zwolle en haar verantwoordings-
systematiek. Dadema zegt dat vanuit Dalfsen wordt opgemerkt dat verhoging van 
de bijdrage niet expliciet is gesteld. Regiegroep zegt dat dit niet klopt; vraag is 
nadrukkelijk gesteld namens de regiegroep per brief d.d. 15-4-2019. Geen enkele 
gemeente heeft hiertegen bezwaar gemaakt.

- Peter Snijders vraagt naar de tekst bij onderwerp Energie. Dick Molenaar antwoordt 
dat waakvlamgroep en verbindingsgroep worden ingericht conform de opdracht van 
de Regiegroep, dus op laag pitje. Tekst in begroting wordt helderder geformuleerd.

- Trudy Huisman vindt verantwoordelijkheid bij Economie onduidelijk. Daar wordt als 
enige uitzondering over budgethouder gesproken. Afgesproken wordt dat de 
voorzitter Economic Board verantwoordelijk portefeuillehouder Economie is. Het 
budget en verdeling van het programma komt tot stand op voorstel van de 
portefeuillehouders Economie (met René de Heer als voorzitter).

- Hans Wijnants vraagt om meer duiding van de rol van de portefeuillehouder 
marketing.

Conclusie: Deze nieuwe begroting is een enorme stap vooruit. En 
weerspiegelt de verdere professionalisering van onze regio. Hiermee wordt 
tegemoetgekomen aan de wens van onze achterbannen om geldstromen en 
activiteiten per programma beter inzichtelijk te maken. Waardering voor de 
bijgevoegde overzichtelijke infographic Enkele verbeteringen zijn nog 
mogelijk (groeimodel, onder andere m.b.t. duiding co-financiering). De 
begroting 2020 wordt vastgesteld met kleine tekstuele aanpassingen 



programma’s Energie en Economie.
Volgend jaar zal de concept begroting ook ter advisering vooraf worden 
voorgelegd aan het Regionaal Kernteam
De begroting gaat naar de gemeenten (colleges en accounts) met een 
oplegger (waarin groeimodel wordt genoemd).

3. Regiodeal Regio Zwolle

René de Heer licht laatste stand van zaken uitvoerig toe. Proces verandert 
voortdurend. Aandachtspunten:
 Nieuw en oud geld: we moeten tonen dat we van ‘nul’ met eigen inzet en hulp Rijk 

op ‘twee’ komen.
 Middelen moeten worden uitgegeven vóór 2023.
 Inwoners moeten zien dat Rijk (mee)werkt aan regionale problemen.
 In de projectensheets moeten we meer aangeven wat we in partnerschap doen.
Opmerkingen:
- Theo Rietkerk meent dat we scherper moeten aangeven welke urgente 

maatschappelijke doelen we realiseren. Wat doen we op korte termijn en welk effect 
heeft dit op langere termijn. Welke iconen realiseren we?

- Laurens de Lange vindt dat we op termijn de resultaten duidelijk moeten maken aan 
de inwoners.

- Jan Nathan Rozendaal wil meer aansluiting bij Haagse doelen, zoals stikstofaanpak.
- Trudy Huisman suggereert de vier opgaven onderling te verbinden (later, in de 

communicatie). Richard Korteland wil dan ook toespitsing op gemeenten.
René de Heer en Manon Koldewijn beantwoorden de gestelde vragen:
 Het is van belang om als regio een regiodeal te hebben of een NOVI-gebied te zijn 

i.v.m. toekomstige Rijksregelingen.
 De financiële tabel is voorlopig en wordt nog aangepast. Daarbij is van belang een 

bandbreedte aan te geven t.b.v. proces van onderhandelingen met Rijk nadat regio 
een (eventuele) deal heeft gekregen. Er zijn projecten voor gehele regio (zoals 
Ontwikkelfonds) en projecten voor enkele actoren/gemeenten.

 Er komt een bidbook/glossy voor beslissers en voor binnen de regio (niet voor de 
aanvraag).

Conclusie: Regiegroep besluit:
1) Kennis te nemen van de 80% versie van de aanvraag van de Regio Deal Regio 

Zwolle 
2) Kennis te nemen van de financiële dekking van de Regio Deal Regio Zwolle
3) Instemmen met de beschreven opgaven, met de uitwerking van de aanpak 

(actielijnen) en daarin opgenomen projecten
4) Mandaat te verlenen aan de voorzitter van de Regio Zwolle om de opmerkingen en 

aanvullingen van de Regiegroep, en tekstuele wijzingen, door te voeren in de 
aanvraag en uiterlijk 30 november de aanvraag in te dienen bij RVO

Raden worden geïnformeerd nadat besluit van Rijk is gevallen. (eind januari 
2020

4. Notitie samenwerking met gemeenten buiten Regio Zwolle.

De Regiegroep stemt in met de conclusies in de notitie. Opmerkingen worden 
gemaakt over samenwerking met partners buiten de regiogrenzen; samenwerking 
rond opgaven met clusters van gemeenten is mogelijk. Daniël van der Weerd vraagt 
hoe lang sprake is van een ledenstop. Peter Snijders zegt dat we weliswaar geen 
verdere uitbreiding van de regio wensen (Daily Urban System is reden om Hoogeveen 
en Nunspeet toe te laten), maar dat we open houding moeten hebben voor 
samenwerking met andere regio’s, zoals MRA en Clean Tech.

5. Betrokkenheid bestuurders (informeren Kernteam en rol burgemeesters

De Regiegroep neemt kennis van de memo. 



Peter Snijders licht toe dat memo is opgesteld om betrokkenheid bij regio aan te 
halen. Er hebben zich de laatste tijd veel wisselingen voorgedaan.
Kees Praamstra zegt dat regiobureau een Toolkit heeft gemaakt met 
introductiemateriaal voor nieuwe deelnemers (bestuurders, ambtenaren, overige 
partners). Laurens de Lange suggereert dit te doen vergezellen door een persoonlijke 
introductie. Richard Korteland suggereert dat dit gebeurt door een lid van de 
Regiegroep of het Kernteam.
Voorts wordt het belang van de rol van de accounts benadrukt.

6. Terugblik Programma European Week of Regions and Cities 2019

Richard Korteland kondigt aan dat begin 2020 wordt nagedacht over programma 2021. 
Jan Nathan Rozendaal meent dat een langjarige lobbyagenda wenselijk is, gericht op 
Europa. Met bijvoorbeeld bereikbaarheid en Human Capital.

7. Terugkoppeling, stand van zaken, dilemma’s Tafels

 Economie (EBRZ). Trudy Huisman noemt: Kennispoort meerjarenprogramma; mooi 
dat er ‘state of the region’ wordt uitgesproken tijdens het Regio Zwolle congres op 
12 december door Peter Snijders; creatieve sector treedt toe; Janko Lolkema is 
herbenoemd als secretaris.

 Bereikbaarheid. Martijn Dadema noemt: op 30 januari vindt grote oploop plaats 
over Bereikbaarheidsambitie, waarna deze door Tafel wordt vastgesteld. Laurens de 
Lange zegt dat mobiliteitsboard een idee is om ‘leaders’ in de regio bijeen te 
brengen, waarbij oplossingen en geld worden gekoppeld.

 Leefomgeving. Roger de Groot zegt dat Tafel is gevormd en veel energie uitstraalt. 
Aandacht wordt besteed aan Omgevingsagenda Oost en de schaalsprong vanuit 
Zwolle.

8. WVTTK en sluiting

 Jelle Weever kaart stikstofproblematiek en PFAS aan: in Achterhoek worden normen 
aangepast. Wat doen wij? Laurens de Lange zegt dat Overijssel een regietafel 
stikstof heeft, dat inzet op het minimaliseren van de dip. Theo Rietkerk zegt dat 
iedere gemeente hetzelfde kan doen als in de Achterhoek (na 1-12-2019). Peter 
Snijders zegt dat dit geen taak is van regio, maar van provincies en gemeenten. 
Laurens de Lange zal terugkoppelen van zijn bespreking aan de regietafel  waar hij 
deel van uitmaakt.

 Peter Snijders licht toe dat er is nagedacht over het plaatsvervangend 
voorzitterschap van Regio Zwolle. Na ampele overweging stelt hij voor om Richard 
Korteland voor deze taak te benoemen. Regiegroep stemt in met voordracht 
van Richard Korteland

 Agendapunten volgende keer: Theo Rietkerk zegt dat ambitiedocument van Zwolse8 
niet voor regio is bedoeld. Voor verbrede Zwolse8 geldt dat prioriteit niet ligt bij 
formuleren van ambities op papier, hooguit actieprogramma’s. 

 De gemeenteraad van Nunspeet neemt op 28 november een besluit tot een 
toetredingsverzoek tot de Regio Zwolle

Voortgangslijst
 Half uur besteden aan verkennen van strategie onderwerp Lelylijn. (9-19)
 Verzoekt portefeuillehouder Korteland om samen met de nieuw aan te stellen 

lobbyregisseur(s) en de Afstemmingsgroep Lobby en Netwerken te komen tot een 
voorstel voor prioritaire lobbydossiers op basis van de in deze notitie stuk 
verwoorde criteria voor de zomer van 2020. (9-19)

 Evaluatie vernieuwing Regio Zwolle vindt in 2020 plaats. (7-19)
 Volgende regiegroep vergadering is op 29 januari 2020
 Formeel besluit toetreding gemeente Nunspeet als 22e gemeente van Regio Zwolle
 Verkenning in hoeverre het mogelijk is om tot een meer congruente regio te komen. 

Te beginnen met de arbeidsmarktregio. 


